

Date: March 21, 2019

Prepared by: Mark Andrew Galang Villacorta, Senior Lead, Equity & Diversity, in consultation with Téo L. Blackburn, Manager, Academic Leadership and Inclusion, JoséEve McCarthy, Advisor, Employee and Labour Relations and Nadia Hardy, Vice-provost, Faculty development and inclusion

Subject: Official language for Employment Equity statements for job postings in English and French

---

## **Employment equity**

*Concordia University is strongly committed to employment equity within its community, and to recruiting a diverse faculty and staff. The University encourages applications from all qualified individuals, including women, members of visible minorities, Indigenous persons, members of sexual minorities, persons with disabilities, and others who may contribute to diversification; candidates are invited to self-identify in their applications.*

*All qualified candidates are encouraged to apply; however, Canadian and Permanent Residents will be given priority. To comply with the Government of Canada's reporting requirements, the University is obliged to gather information about applicants' status as either Permanent Residents of Canada or Canadian citizens. While applicants need not identify their country of origin or current citizenship, all applications must include one of the following statements:*

*Yes, I am a citizen or permanent resident of Canada*

*No, I am not a citizen or permanent resident of Canada.*

## **l'équité en matière d'emploi**

*L'Université Concordia est fermement déterminée à promouvoir l'accès à l'équité en emploi au sein de sa communauté et à recruter une main d'œuvre diversifiée au sein de son personnel et de son corps professoral. L'Université encourage tous les candidats qualifiés à soumettre leur candidature, incluant les femmes, les minorités visibles, les Autochtones, les personnes des groupes d'orientations et identités sexuelles minoritaires, les personnes handicapées, ainsi que toute autre personne pouvant contribuer à la diversité de notre communauté. Nous invitons les membres des groupes énumérés ci-haut à s'identifier lors du dépôt de leur candidature.*

*Nous invitons tous les candidats qualifiés à postuler; cependant, la priorité sera accordée aux citoyens canadiens et aux résidents permanents. Conformément aux exigences d'immigration au Canada, l'université doit considérer le statut d'immigration des candidats. Sans avoir besoin d'identifier son pays d'origine, chaque candidat doit inclure une des déclarations suivantes lors du dépôt de sa candidature:*

*Oui, je suis résident(e) permanent(e) ou citoyen(ne) canadien(ne).*

*Non, je ne suis ni résident(e) permanent(e) ni citoyen(ne) canadien(ne).*